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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna-Caren Sätherberg (S)

2021/22:397 Antalet vargar i Sverige 

Vargen skapar oro och stora problem på landsbygden. Sveriges vargstam är i 
dag för stor och bör minskas ned kraftigt.

Vargen skapar oro för människor på landsbygden, man är orolig för sin 
tamboskap, för sina hundar och även orolig för sina barn. Skolor stängs på 
grund av närgångna vargar. Att få sina djur skadade eller dödade av varg kan 
vara droppen som gör att man slutar med sin djurproduktion eller flyttar ifrån 
området. Detta äventyrar vår livsmedelsproduktion och den biologiska 
mångfalden, då de betande djuren försvinner. 

Regeringen har ett tydligt ansvar för hur stor vargstammen ska vara i Sverige, 
och vi har ett riksdagsbeslut sedan 2013 på att vargstammen ska vara mellan 
170–270 vargar. I dag har vi dock långt över 400 vargar i Sverige. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anna-Caren Sätherberg:

 

Vad avser statsrådet att göra för att Sverige ska följa riksdagens beslut och 
minska vargstammen enligt beslutet?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-12-01
Besvaras senast
2021-12-08 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


